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Punten voor de rondvraag commissie FD en SD de dato 21 januari 2025 
 
Fractie Vraag 

 
AB --- 

 
VSP Parkeervergunningen Broekhem-Noord 

Op 10 januari hebben bewoners van een deel van Broekhem-Noord een brief ontvangen met de melding dat op woensdag 5 februari het 
vergunninghoudersparkeren in gaat. 
• Waarom is de rest van de buurt niet geïnformeerd over deze ingangsdatum? Dat zou het rumoer in de buurt en op sociaal media enigszins 

hebben gesust.  
• Bent u voornemens de overige straten alsnog te informeren? 
• Wanneer worden de borden geplaatst? Wat als de vrieskou het plaatsen van borden niet toelaat? Het is immers winter. Wordt de regeling dan 

uitgesteld? 
• Indien het een parkeerverbod zone wordt is een verkeersbesluit nodig. Hoe gaat u dan om met de bezwaartermijn van 6 weken? 
• Op welke manier monitort u het sneeuwbaleffect naar de andere straten na invoering van deze parkeerregeling?  
• En wanneer onderneemt u actie om de regeling wellicht verder uit te breiden? 
• Op welke manier kunnen buurtbewoners van de overige niet gereguleerde straten zich melden bij de gemeente als de parkeeroverlast in hun 

straat uit de klauwen loopt? Een emailadres (bijvoorbeeld parkerenbroekhemnoord@valkenburg.nl zou een suggestie kunnen zijn die u direct 
kunt meenemen in de nog te versturen brief. 

• Een regeling dient gehandhaafd te worden. Hoe handhaaft u in de eerste weken na de invoering? Wij zouden willen vragen om de eerste 3 of 
4 weken alleen te waarschuwen zodat mensen (bezoekers) kunnen wennen aan de nieuwe regeling. Bent u daartoe bereid? 

 
PGP Voortgang m.b.t. kledingbank/voedselbank 

Wat is er uit de contacten met Stichting Ruggesteun Meerssen gekomen? 
 
Artikel De Limburger van 10-01-2025: Noodkreet directeur MTB m.b.t. terugloop MTB 
Het Rijk heeft Nieuw Beschut geïntroduceerd, echter in Maastricht en Heuvelland worden kwetsbare mensen meer en meer opgeleid om direct in 
het bedrijfsleven te gaan werken. Volgens directie kunnen mensen dit niet aan.   
• Wat is hiervan bekend bij de wethouder?  
• Klopt het dat bespreking met alle wethouders Heuvelland/Maastricht op 13-12 niet is gehouden. Waarom niet?  
 
Volwassenfonds 
Van verschillende betrokken partijen horen wij geluiden dat men verbaasd is dat Valkenburg aan de Geul nog geen Volwassenfonds heeft. 
Waaronder Bureau Negen en Cultuurslagers. Wij weten dat dit meegenomen wordt in het geplande onderzoek naar regelingen in het sociaal 
domein.  
• Is dit onderzoek reeds gestart en is inmiddels bekend wanneer de resultaten bekend zijn?  
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Actielijst: Visie Valkenburg-West 
In de actielijst staat bij Visie West vermeld dat het vervolg wordt uitgewerkt op basis van uitgangspunten zoals gepresenteerd aan de raad en 
dat er vooralsnog geen aanpassing van kaders nodig is. De raad heeft een versie van het ambitiedocument van de kwartiermakers eind oktober 
gezien. 
• Wanneer wordt er een update van de voortgang van visie Valkenburg West gegeven aan onze inwoners en bijdragers aan het 

ambitiedocument?  
 

VVD Odensehuizen 
Onlangs kwam ons ter ore dat er, voornamelijk in het noorden van het land, Odensehuizen zijn. Een Odensehuis is een ontmoetingsplek voor 
mensen die direct of indirect te maken krijgen met dementie maar ook kan men informatie krijgen over dementie (www.odensehuizen.nl). 
• Kunnen wij in onze gemeente, die dubbele vergrijzing kent, zo'n Odensehuis verwelkomen c.q. verwachten als aanwinst op ons hulpaanbod? 
 
Betaald parkeren  
In de randen van Valkenburg is sinds deze maand ook betaald parkeren ingevoerd.  
• Hoe moeten mensen die geen smartphone hebben, maar toch bezoekers krijgen dit doorgeven aan de gemeente zonder dat zij hiervoor een 

boete krijgen? Hiermee bedoelen we met name oudere mensen die een vergunning hebben, maar niet met hun smartphone een bezoeker 
kunnen aanmelden.  

• Wat zijn hiervoor de alternatieve mogelijkheden? 
 

CDA 
 

Uitvoeringskracht aangaande dossier woningbouw 
Zoals u weet vindt de CDA-fractie dat de uitvoering aangaande woningbouw niet snel genoeg gaat.  
Vandaar de vraag hoe het concreet zit met de invulling van de volgende vacatures (beschreven in de Kadernota 2024): 
1. Een medewerker/regisseur versnelling woningbouwplannen (vooralsnog tijdelijk) 
2. Stedenbouwkundige expertise/ ondersteuning (structureel, 2 dagen per week) 
3. Een medewerker opvangopgaven en asiel (Oekraïense vluchtelingen, alleenstaande minderjarige vreemdelingen, asielopgave) (structureel). 
4. Een projectleider vastgoed opvanglocaties en transitie niet-vitale hotels (tijdelijk) 
 
Integraal project tenniscomplex Houthem en voormalige tennislocatie Berg en Terblijt 
Als CDA-fractie zien wij graag dat er rondom het huidige tenniscomplex in Houthem een hotspot voor verenigingen uit de directe kern ontstaat. 
Graag een concrete stand van zaken? Dit aangezien u eerder heeft vermeld in 2025 een adviesrapport te willen opleveren over de toekomst van 
de voormalige tennislocatie in berg en Terblijt na taxatie en een uiteenzetting van de meest ideale oplossing voor de problematiek op het 
tenniscomplex in Houthem. 
 
Gemeentelijke monumenten en beeldbepalende panden 
In de begroting 2025 schreef u dat u na het aanwijzen van de gemeentelijke monumenten in 2024 in 2025 aan de slag gaat met de 
beeldbepalende panden en objecten. 
• Wij willen graag weten hoe het nu concreet staat met de aanwijzing van de gemeentelijke monumenten?  
• Is dit nu volledig afgerond en zijn deze panden nu dus als gemeentelijk monument beschermd? 
 

http://www.odensehuizen.nl/
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Reconstructie verbindings-as Vroenhof-Strabeek 
In de actielijst staat als laatst gemelde update over de reconstructie van de verbindings-as Vroenhof-Strabeek het volgende: Update 11/11/24: 
aanbesteding definitief bestek voorzien vanaf maart 2025, aansluitend definitief kredietbesluit. Start uitvoering voorzien na zomerreces 2025. 
 
• Is dit nog steeds de laatste stand van zaken?  
• Zo ja, wanneer denkt men een aanvang met het project te kunnen maken en heeft u al zicht op een globale tijdsplanning van de uitvoering 

zelf? 
 

 


